
Protokól Nrl2/2025

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
w %pólnie Krajeńskim w dniu 24 marca 2025r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności (załącznik
nr 1 do protokołu) oraz zaproszeni goście:

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

Burmistrz - Waldemar Stupałkowski;
Radny - Kajetan Wiese;
Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Zbigniew Tymecki;
Wiceprezes MLKS ,,Krajna" - Tomasz Aderjahn;
Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 - Grażyna Maciaszek;
Dyrektor szkoły Podstawowej w Wałdowie - Wanda Tuńska;
Zastępca Szkoły Podstawowej Nr 1- Lucyna Nawrocka;
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Lutowie - Radosław Burdon;

(
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Jadwiga Bukolt, która po powitaniu

zebranych zaproponowała następujący jego porz4dek:

1.
2.

3.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porz4dku;
Opinia dot. projektu uchwały zmieniającej uchwa%: w sprawie wprowadzenia
regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych Moje Boisko ,,Orlik 2012? i
przepisów porządkowych;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

(

Ad.2. Burmistrz przypomniał, że cztery ,Orliki? funkcjonujące na terenie naszej gminy to
obiekty szkolne, szkoły korzystają z nich w ramach swoich zajęć lekcyjnych. Po południu, w
wyznaczonych godzinach, zajęcia na ,,Orlikach? prowadzą animatorzy, ilość realizowanych
godzin zależy od wielkości otrzymanych środków finansowych. Ponadto z obiektów korzystają
sportowcy w ramach prowadzonych treningów, dzieje się to poza godzinami lekcyjnymi i poza
godzinami animatora. Obecnie chodzi, aby ,,Orliki" udostępnić jeszcze poza ramami
regulaminowymi dla pozostałych osób. Powiedział, że jest możliwe udostepnienie ,,Orlików"
poza wyamienionymi zajęciami, bez konieczności wyznaczania dodatkowych osób do obsługi,
ale na zasadzie udostępnienia głównej płyty, na którą we?jście będzie otwarte, bez korzystania
w pozostałej infrastruktury tj. toalet, wypożyczalni sprzętu, infrastruktury budynkowej,
oświetlenia i dodatkowych boisk. Zasugerował także, aby nie określać czasu korzystania z
,Orlików" na zasadzie ogólnodostępności. Jednocześnie zostałaby zdjęta odpowiedzialność
szkół za funkcjonowanie ,,Orlików" w ramach pozaszkolnych. Dyrektor SP Nr 3 zapytała, kto
%dzie dokonywał przeg%du boiska. Burmistrz odpowiedział, że szkoła, a napraw
dokonywałaby gmina. Pan Kapsa stwierdził, że w przypadku udostępnienia płyty głównej, nie
%dą miały dostępu osoby, które chciałyby grać w koszykówkę. Pani Bukolt podniosła sprawę
funkcjonowania ,,Orlików" w wakacje, może się zdarzyć, że mogą się tam znaleźć np.
potłuczone butelki, kto to posprząta. Burmistrz powiedział, że będzie sprz4tać gmina. Pani
Komza stwierdziła, że przy każdym obiekcie powinien być monitoring. Burrnistrz powiedział,
że monitoring pomoże wyjaśnić sprawę, natomiast nie zapobiegnie zdarzeniom. Zaznaczył, że
obecnie należy ustalić, czy ,Orliki" mają być ogólnodostępne, o dodatkowych sprawach można
rozmawiać w trakcie ich dalszego funkcjonowania. Pani Bukolt zapytała dyrektorów szkół o
ich zdanie w sprawie ogólnodostępności ,,Orlików". Dyrektor SP w Lutowie powiedział, że dla
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niego kwestią do wyjaśnienia było, kto będzie otwierał i zamykał boisko i kto będzie ponosił
koszty napraw, zostało to wyjaśnione. Członkowie Komisji przychylili się natomiast do
propozycji Burmistrza, aby nie określać godzin funkcjonowania ,Orlików" w czasie
ogólnodostępnym oraz wprowadzić zapis o możliwości korzystania przez stowarzyszenia
sportowe. Takie zapisy powinno się wprowadzić w projekcie uchwały który otrzymała Komisja
(załącznik nr 2 do protokołu). Pan Kapsa nawiązał do złoźonej petycji, nie wie jaką intencje
mieli ci, co ją składali, czy chodziło tylko o grę w piłkę nożną, bo boisko wielofunkcyjne to
także piłka ręczna, koszykówka itd. Jego zdaniem udostępnienie tylko płyty głównej ogranicza
osoby, które chciałyby trenować inną dyscyplinę. Burmistrz powiedział, że wszystkim
pytającym się o Orliki" chodziło o piłkę nożną. Pan Aderjahn zapytał o korzystanie z ,,Orlika?
przez kluby, czy w tym zakresie ustalenie zajęć odbywa się ze szkołą. Burmistrz potwierdził.
Pan Kapsa stwierdził, że podjęcie działań zmierza?lących do ogólnodostępiiości ,,Orlików? jest
tym bardziej zasadne przy znacznym ograniczeniu liczby godzin dla animatorów. Pani Komza
poruszyła kwestię braku odpowiedzialności dyrektorów za zdarzenia na ,,Orliku? po zajęciach
szkolnych. Dyrektor ZOOS powiedział, że w tym przypadku brak odpowiedzialności wynika
wprost z pojęcia ogólnodostępności.

Dyrektor ZOOS odczytał brzmienie § 1. pkt 2) po zmianach tj.: i

,,Kompleks boisk jest czynny wg następujących zasad:

a) dla uczniów w czasie planowanych zajęć szkolnych 1 poniedziałek - piątek godz. 7.30 -
16.00,

b) dla wszystkich chętnych w czasie dyżurów animatorów,

c) dla stowarzyszeń sportowych,

d) poza czasem wskazanym w lit. a), b) i c), w okresie od 1 marca do 30 listopada, płyta
główna jest ogólnodostępna, przy czym w takim przypadku przepisów zawartych w ust. I
pkt 3, 7, 8 il2 niniejszego regulaminu nie stosuje się.".

i

Komisja, po wprowadzeniu w/w poprawek, zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt
uchwały Rady Miejskiej zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu
korzystania z kompleksu boisk sportowych Moje Boisko ,,Orlik 2012? i przepisów
porządkowych.

(

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porz4dku obrad Przewodnicz4ca
zakończyła posiedzenie.
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